
Звіт про роботу фракції 
«ВОЛЯ»

 в Івано-Франківській 
обласній раді



заступник голови обласної ради  
Курує питання:  
- екології  
- надрокористування  
- земельні питання  
- розвиток агропромислового сектору  
- розвиток місцевого самоврядування  
- децентралізація  
- інвестиції  
- туризм  
- міжнародна співпраця  
- антикорупнційна політика  
- захист прав людини та робота 
правоохоронних органів 

голова Постійної комісії з питань 
екології раціонального 
природокористування

секретар Постійної комсії з питань 
захисту прав учасників і ветерані 
атитерористичної операції на Сході 
країни і їх сімей

секретар Постійної комісії з 
питань охорони здоров’я та 
соціальної політики

секретар Постійної комісії з питань 
гуманітарної політики та свободи 
слова

член Постійної комісії з питань 
розвитку промисловості, 
будівництва, архітектури, 
дорожнього та житлово-
комунального господарства 

член Постійної комісії з питань 
бюджету, фінансів та податків 





Контроль за якістю 
газу



Передвиборчі обіцянки:



Зроблено:
-розробили та ініціювали Програму контролю за 
якістю газу (програма внесена на розгляд сесії 
обласної ради, проте повернута на 
доопрацювання)  

-розпорядженням голови ОДА створено робочу 
групу для напрацювання системи контролю за 
якістю газу  

-проводиться перевірка якості газу в районах 
Івано-Франківської області 



Захист інтересів 
учасників АТО



Передвиборчі обіцянки:



Зроблено:
-домоглися створення комісії з питань захисту 
інтересів учасників АТО  

-внесено зміни до обласної програми підтримки 
учасників АТО та збільшено її фінансування  

-спрямовано чисельні депутатські звернення щодо 
вирішення проблеми надання земельних ділянок 
учасникам АТО 



Зробили:
ініційовано 
передачу бази 
«Прикарпаття» 
НБУ для сімейної 
реалібілітації 
учасників АТО  

Обіцяли:



Екологія



Передвиборчі обіцянки:



Зроблено:
-зафіксовано факти незаконного видобування піщано-гравійної суміші в с. Микуличин 
(Яремчанська міська рада), Заболотів (Снятинський район), Воскресінці (Коломийський 
район). В с. Микуличин проведений виїзд разом з Держекоінспекцією та порушено 
кримінальну справу  

- ініційовано та виділено кошти «екологічного фонду» для проведення експерименту 
результатом якого має бути повне припинення незаконного видобування піщано-гравійної 
суміші на річці Лімниця: облаштування доріг та під’їздів до річки камерами-реєстраторами 
та проведення постійних екологічних рейдів  

-створено робочу групу щодо аналізу дії Положення про руслорегулювальні та руслоочисні 
роботи та одночасно виробляється механізм легалізації видобування піщано-гравійної 
суміші  

-зафіксовано факти незаконної вирубки лісів в Богородчанському, Косівському районах та 
проведено екологічні рейди  

-зафіксовано факти незаконного вивозу саджанців та вирубки дерев в НПП «Гуцульщина», 
питання розглянуто на засіданні екологічної комісії, порушено кримінальні справи  



Зроблено:
-проведено повний аналіз надрокористувачів області та їх кінцевих 
бенефіціарів, сплати податків надрокористувачами 

-ведется робота над Положенням про порядок надання спеціальних 
дозволів на користування надрами та гірничих відводів  

-провели зустрічі з сільськими головами Косівського та Богородчанського 
району, сіл Битків, Пнів та Пасічна Надвірнянського району щодо 
проблемних питань надрокористування  

-проведи сходи сіл в с. Стратин та Липівка Рогатинського району  

-підтримано звернення «Укрнафти» щодо не продовження спецдозволу на 
видобування нафти на Битків-Бабчинському родовищі, але водночас з 
вимогою внести зміни до спеціальних умов дозволу для захисту інтересів 
громад 



Зробили:
проведено зустріч з 
науковцями Івано-
Франківського університету 
нафти і газу та розпочата 
робота над підготовкою 
законопроекту щодо 
використання 
відпрацьованих нафтових 
сверловин та створення 
науково-технологічного 
парку  

Обіцяли:



Зробили:

розробили та 
домоглися приняття 
рішення обласної 
ради про заборону 
будівництва ГЕС на 
Верхньому Дністрі

Обіцяли:



Передвиборчі обіцянки:



Зроблено:
- проведено інспектування об’єктів, на які витрачалися та планується витратити 
кошти екологічного фонду: с. Вістова Калуського району, с. Ясень та с. Сваричів 
Рожнятівського району 

- проведено аналіз розподілу коштів екологічного фонду та повний аналіз сплати 
екологічного податку  

- до переліку природоохоронних заходів включено фінансування будівництва очисних 
споруд в Верховині, Болехові, з залишків коштів виділяється фінансування на 
будівництво очисних споруд в Рожнятові, Коломиї, Косові, Печеніжині   

- проведено 8 засідань Постійної комісії з питань екології та раціонального 
природокористування 

- створено робочу групу з представникі органів влади та громадськості для вирішення 
екологічних проблем, проведено 2 засідання робочої групи 

- ініційовано використання системи відкритих закупівель ProZorro для «екологічних 
коштів» 



Децентралізація та 
розвиток громад



Передвиборчі обіцянки:



Зроблено:
-проведені зустрічі щодо роз’яснення процесу добровільного об’єднання 
громад з сільськими головами та депутатами сільських рад потенційними 
Лисецькою (Тисменицький район), Бурштинською (Бурштинська міська 
рада, Галицький район), Делятинською (Надвірнянський район), 
Тисменичанською (Надвірнянський район), Пістинсько-Шешорівською 
(Косівський район)  

-постійна допомога Старобогородчанській та Верхнянській ОТГ  

- зупинення блокування Держгеокадастром проведення інвентеризації 
земель с. Пістинь, Косівського району  



Зробили:
ведется робота з 
реалізації пілотного 
проекту по передачі 
Старобогородчансь
кій ОТГ 
комунальних лісів, 
які знаходяться в 
користуванні 
«облагролісу» 

Обіцяли:



Обіцяли:

Зробили:
Участь у зустрічі в смт. Верховина голів районних рад та РДА 
гірських районів Івано-Франківської, Львівської, Закарпатської, 
Чернівецької областей та підготовка відповідних законопроектів 



Захист інтересів освітян 
і медиків та розвиток 
освіти та медичної 

допомоги



Зроблено:
-прийнято звернення обласної ради з вимогою відмінити прийняті 
Верховною Радою  України  зміни до пенсійного законодавства, та 
відновити право працівників освіти, охорони здоров’я та соціального 
забезпечення на пенсію за вислугу років 

-відстоюємо питання, щоб всі заклади де є загроза закриття шкіл, в першу 
чергу проводити реорганізацію таких шкіл в НВК, та вкладали кошти в 
необхідну інфраструктуру  

- завдяки депутатам від партії ВОЛЯ цього року зрушаться з місця питання 
по будівництву важливих об’єктів-довгобудів: садочок в с. Пістинь, 
Косівського району, школа в с. Чорний Потік, Надвірнянського району, 
школа в с. Раковець, Богородчанського району та низка інших  



Зробили:
Ініційовано 
вирішення 
питання 
незавершенного 
будівництва 
хірургічного 
корпусу

Обіцяли:



Контроль за якістю і 
безпекою доріг та 
пасажирськими 
перевезеннями



Зроблено:
-проведено зустріч з головою Укравтодору та керівниками його 
структурних підрозділів щодо фінансування доріг у Івано-Франківській 
області  

- ініційовано та скеровано звернення Івано-Франківської обласної ради 
до Уряду щодо необхідності ремонту доріг в результаті якого 
фінансування доріг суттєво збільшено - на дороги Івано-Франківщини з 
Держбюджету виділили понад 460 мільйонів гривень 

-скеровано депутатський запит щодо звітування про витрачання коштів 
на ремонт доріг за 2015 рік, питання про звіт включено на розгляд сесії 
обласної ради  

-на засіданні комісії з питань інфраструктури та доріг розглянуто питання 
щодо проблеми пасажирських перевезень в м. Надвірна  

-складено більше 20 дефектних актів на проблемних ділянках доріг 
області 



Міжнародна 
співпраця



Передвиборчі обіцянки:



Зроблено:
-проведено переговори з МЗС України щодо варіанту 
відновлення роботи по відкриттю митного переходу між 
Україною та Румунією  

-проведено першу в історії зустріч Генерального консула 
Румунії в Україні пані Елеонори Молдаван в Верховинському 
районі та досягнуто порозуміння щодо можливості відкриття 
пішохідного переходу у Верховинському районі між Україною 
та Румунією, а також участь Верховинського району в 
програмах транскордонного співробітництва  



Зроблено:
- зустріч експертами та командою «Івано-Франківщина - край для 
туризму» (спорудження двох візит центрів в м. Галич та с. Ільці 
Верховинського району)  

- засідання обласної координаційної ради ІІІ фази проекту ЄС та Програми 
розвитку ООН «Місцевий розвиток, орієнтований на громаду – ІІІ» 

- зустріч з делегацією швейцарсько-українського проекту DESPRO 
«Підтримка децентралізації в Україні» 

- зустріч з послом Королівства Данії в Україні, Грузії та Вірменії Крістіана 
Донс Крістенсена щодо впровадження заходів з енергоефективності  

- зустріч з заступником міністра Мінеконорозвитку Максимом Нефьодовим 
та директором департаменту міжнародної технічної допомоги Оленою 
Трегуб щодо надання міжнародної допомоги та грантів  


